
  
Obec Tavíkovice Zápis z 3. veřejného zasedání ZO 19.12.2022 

 

1 
Zahájení 18:00 hod                                                                                                    Ukončení 18:40 hod. 

ZÁPIS 

z 3. veřejného zasedání zastupitelstva obce (ZO) Tavíkovice konaného dne 19. 12. 2022 od 
18:00 hod. v zasedací místnosti obecního úřadu v Tavíkovicích 

 
Pan starosta Jiří Burda (dále jen předsedající) jako svolavatel tohoto zasedání přivítal přítomné zastupitele 
a přítomné občany v 18:00 hod. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a informace o místě, době 
a navrženém programu zasedání zastupitelstva obce byly zveřejněny na úřední desce Obecního úřadu 
Tavíkovice a na elektronické desce obce Tavíkovice. 
 
Pan starosta následně přečetl jména přítomných zastupitelů dle prezenční listiny.  
Přítomni dle prezenční listiny: Jiří Burda, Roman Zvěřina, Michal Klíčník, Břetislav Hořínek, Veronika 
Kopečková, Josef Kopeček 
 
Hosté: --- 
Omluvení: Veronika Ambrozková 
Nepřítomni: -- 
 
Předsedající konstatoval, že je přítomno 6 zastupitelů z celkového počtu 7, takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné.  
Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Břetislava Hořínka a paní Veroniku Kopečkovou.  
 
Usnesení č. 1  
 
Zastupitelstvo obce schválilo ověřovateli zápisu pana Michala Klíčníka a paní Veroniku 
Kopečkovou. 
 
Přítomno členů ZO: 6 
Připomínky: žádné 
Hlasování: pro: 6 proti: 0    zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
Schválení programu 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  
 

1. Slib člena zastupitelstva 
2. Pravidla rozpočtového provizoria 
3. Plán inventur 
4. Nový zaměstnanec obce 
5. Záměr prodeje pozemku č.1505 v k.ú. Tavíkovice 
6. Různé 
7. Diskuse 
8. Závěr 

 
Usnesení č. 2 
Zastupitelstvo obce Tavíkovice schválilo program 3. veřejného zasedání zastupitelstva obce 
Tavíkovice. 
 
Přítomno členů ZO: 6 
Připomínky: 0 
Hlasování: pro: 6           proti: 0          zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
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BOD č. 1 – Slib člena zastupitelstva 
 
Vzhledem k tomu, že Marek Dobeš odstoupil z důvodu stěhování a prvním náhradníkem k doplnění 
zastupitelstva obce je Josef Kopeček, který s mandátem souhlasí, předsedající v souladu s § 69 odst. 2 
zákona o obcích vyzval přítomného člena zastupitelstva ke složení slibu. Před složením slibu předsedající 
upozornila přítomného člena ZO, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek 
zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb. o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých 
zákonů, v platném znění). 
Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v §69 odst. 2 zákona o obcích: „Slibuji 

věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, 
v zájmu obce Tavíkovice a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ a vyzve 
přítomného člena zastupitelstva ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném 
archu (příloha č. 2). 
 
Pan Josef Kopeček neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. 
 
BOD č. 2 – Pravidla rozpočtového provizoria 
 
Z důvodu, že obec neschválila rozpočet pro rok 2023, musí hospodařit v rozpočtovém provizoriu. 
V tomto případě musí ZO schválit pravidla rozpočtového provizoria. 
 
Zákon č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v § 13 stanovuje: 
 

1. Nebude-li rozpočet schválen před 1. lednem rozpočtového roku, řídí se jeho hospodaření v době 
schválení rozpočtu pravidly rozpočtového provizoria. 

2. Pravidla rozpočtového provizoria potřebná k zajištění plynulosti hospodaření na vlastní úrovni a 
u právnických osob financovaných z územních rozpočtů stanoví zastupitelstvo obce pro 
hospodaření obce. 

3. Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají příjmy a 
výdaji rozpočtu po jeho schválení. 

 
Příjmy:  
V době rozpočtového provizoria jsou přijímány příjmy dle vyhlášek, zákonů, dohod a smluv a plánů 
včetně příjmů, jejichž prodlení by mělo za následek trvalou ztrátu příjmu. 
 
Výdaje: 
V době rozpočtového provizoria jsou hrazeny dlouhodobé závazky, běžné rozpočtové výdaje včetně 
nezbytné úhrady za péči o majetek tak, aby negativní následky rozpočtového provizoria byly co nejmenší. 
 
Příjmy a výdaje nad rámec rozpočtového provizoria do schválení rozpočtu mohou být realizovány pouze 
po schválení Zastupitelstvem obce. 
 
Příjmy a výdaje rozpočtového provizoria se stávají příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení. 
 
Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo obce Tavíkovice schvaluje pravidla rozpočtového provizoria v citovaném znění. 
 
Přítomno členů ZO: 6 
Připomínky: 0 
Hlasování: pro: 6           proti: 0          zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
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BOD č. 3 – Plán inventur  
      
Starosta obeznámil Zastupitelstvo obce, že od 5. 1. 2023 do 21. 1. 2023 začnou probíhat inventury 
majetku, je tedy zapotřebí určit kdo bude v inventarizačních komisích.   
Budou zřízeny 3 inventarizační komise a to:   
  
Hlavní inventarizační komise:  
Předseda: Bc. Veronika Ambrozková – místostarostka obce  
Členové: Josef Kopeček – neuvolněný člen ZO  
                 - účetní  
  
Dílčí inventarizační komise I.:  
Předseda: Bc. Veronika Ambrozková – místostarostka obce  
Členové: Josef Kopeček – neuvolněný člen ZO  
                 – zaměstnanec obce  
                 – zaměstnanec obce  
  
Druh majetku: pozemky, stavby, budovy, samostatné movité věci, DDHM, DDNM, ostatní DNM  
 
Dílčí inventarizační komise II.:  
Předseda: Bc. Veronika Ambrozková – místostarostka obce  
Členové: Josef Kopeček – neuvolněný člen ZO  
                 – účetní  
  
Druh majetku: nedokončený a finanční majetek, hotovost, běžné účty, pohledávky, závazky, vlastní 
zdroje  
  
Zastupitelstvo obce Tavíkovice bere na vědomí inventarizaci majetku.  
 
BOD č. 4 – Nový zaměstnanec obce 

Předsedající předložil návrh na zřízení pracovního místa pro . 
 
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo obce Tavíkovice schvaluje zřízení pracovního místa pro . 
 
Přítomno členů ZO: 6 
Připomínky: 0 
Hlasování: pro: 6           proti: 0          zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

BOD č. 5 – Záměr prodeje pozemku p.č. 1505 v k.ú. Tavíkovice 
 
Zastupitelstvu obce byla předložena žádost pana  o prodej části obecního pozemku p.č. 1505 v 
k.ú. Tavíkovice. 

Dle dohody by byla oddělena 6 m široká část pozemku hraničící s parcelou 1392, která by zůstala 
v majetku obce a sloužila by jako přístupová plocha. 
Pozemek je zařazen v ostatních plochách, tedy jeho prodejní cena je stanovena na 60 Kč/m2 . 

Náklady s vytyčením ponese kupující. 
Usnesení č. 5 
Zastupitelstvo obce Tavíkovice schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 1505 za cenu 60 Kč/m2. 
Ve vlastnictví obce zůstane 6 m široký pás kolem parcely 1392 sloužící jako přístupová plocha. 
Přesná velikost parcely bude určena vytyčením. Náklady související s prodejem a převodem včetně 
nákladů za vytýčení nese kupující. 
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Přítomno členů ZO: 6 
Připomínky: 0 
Hlasování: pro: 6           proti: 0          zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 
BOD č. 6 – Různé 
 
V tomto bodu pan starosta shrnul všechny dotační programy, ve kterých se obec pokouší uspět se svými 
projekty. Těmi jsou: 

• Revitalizace rybníka Kacíř – zatím není vhodný program, ke kterému bychom mohli projekt 
přihlásit 

• Úpravna vody – obec se pokouší uspět v novém programu, který by byl ještě výhodnější. Pokud 
projekt neuspěje, úpravna by se zbudovala z programu, kde nám již podpora byla přiřknuta. 

• Místní komunikace – o podporu je zažádáno. V předchozím kole jsme byli pod čarou. Tentokrát 
by na nás měla přijít řada. 

• Průtah obcí a chodníky – patrně by se realizovalo podzim 2023 nebo jaro 2024. 
• Veřejné osvětlení – rádi bychom se pokusili o výměnu stávajících světel za úspornější LED 

osvětlení. 
• Projekty sportovních hřišť, oprava bývalé školy Dobronice – čeká se na vypsání vhodného 

programu. 
• Revitalizace požární nádrže Dobronice – projekt je připraven, jakmile bude program otevřen, 

ihned podáváme žádost. 
 
BOD č. 7 Diskuse 
 
Byl vznesen požadavek na srovnání cen energií vysoutěžených s aktuálními možnostmi na trhu energií. 
 
 
BOD č. 8 – Závěr 

 
V 18:40 hod. předsedající konstatoval, že program schůze byl vyčerpán. Připomínky nebyly vzneseny 
žádné, a tak byla schůze ukončena. 
 
 
Zapisovatel:  
                             Roman Zvěřina  
                       
Ověřovatel:  
                 Veronika Kopečková  
  
Ověřovatel:  
                             Břetislav Hořínek 
 
Starosta obce:  
                               Jiří Burda  
 
 
 
Přílohy zápisu 
 

1) prezenční listina 
2) Listina prokazující složení slibu člena zastupitelstva obce 
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